
Nijmegen, 7 oktober 2014 

 

Geachte leden der 48ste ALV der studievereniging ismus, 

 

Middels deze brief wil de kascontrolecommissie u informeren over de financiën van de vereniging 

van het afgelopen halfjaar. De commissie heeft op 30 september jl. het laatst de boekhouding 

gecontroleerd.  

Tijdens deze controle heeft de commissie de volgende punten gevonden die het in het bijzonder wil 

aanstippen: 

 

I. Voor een van de activiteitencommissies is het afgelopen halfjaar kosten met betrekking tot 

commissiekleding vergoed. De kascontrolecommissie is van mening dat moet worden 

uitgekeken verschil te maken tussen commissies. Of commissiekleding wordt niet vergoed of 

alle commissies moeten de mogelijkheid hebben (een deel van) de commissiekleding te 

declareren. 

 

II. Tijdens de introductie op de opleidingsdag is het avondeten van het bestuur door de 

vereniging vergoed, terwijl dit voor de helpers van die dag niet zo was. De commissie is van 

mening dat het bestuur in principe buiten de begrote vergoedingen niet in aanmerking komt 

voor verdere onkostenvergoedingen, maar als zij besluit tot vergoeden, dat dit dan zeker ook 

leden die geholpen hebben zou moeten gebeuren. 

 

III. De kascontrolecommissie heeft gehoord over onenigheid tussen de redactie van ‘De Heraut’ 

en het ismusbestuur met betrekking tot contracten en de begroting. De commissie wil 

benadrukken dat het voor de gehele vereniging duidelijk moet zijn dat statutair gezien de 

ALV over het goedkeuren van de verenigingsbegroting gaat en dat alleen het bestuur in staat 

is om rechtsgeldige bindingen (binnen het kader van de statuten) aan te gaan. 

 

IV. Op de debiteurenlijst van de vereniging staat een groot aantal leden die bijdrages voor 

bepaalde activiteiten nog niet hebben betaald. De kascontrolecommissie wil het bestuur 

benadrukken hier op tijd achteraan te gaan en op dit punt desnoods nieuw beleid te maken. 

De commissie vindt het daarnaast betreurenswaardig een groot aantal ouderejaars en (oud-

)bestuursleden op deze lijst te kunnen vinden. 

 

V. Als laatste wil de commissie haar opvolgers meegeven de boekhouding van afgelopen jaar 

met betrekking tot het aankomende IAPSS-congres mee te nemen in haar controles. De 

stukken van afgelopen jaar zijn correct bevonden, maar inhoudelijk viel er in een dusdanig 

vroeg stadium nog niets te zeggen over het gevoerde beleid. 

 



De commissie keurt, met inachtneming van bovenstaande zaken, het financieel jaarverslag goed en 

geeft de alv het advies voor te stemmen. 

Ten slotte wil de kascontrolecommissie het bestuur en de penningmeester mw. Backbier bedanken 

voor de werkzaamheden in het afgelopen jaar. Daarnaast wil de commissie het aankomend bestuur 

veel succes wensen voor het aankomende jaar. 

 

Hoogachtend, 

 

De kascontrolecommissie 2013-2014, 

 

Jeroen Hellebrekers, Jip Mennen, Emma Rethans & Roel Meijer 

 


